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ZAPISNIK 

sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica održane 27. lipnja 2024. godine (četvrtak) 

godine u prostorijama Doma kulture s početkom rada u 16,30 sati. 

NAZOČNI VIJEĆNICI : Franjo Kraljik, Manuel Mandić, Robert Četa, Jelena Đuričić, Anica 

Milosavljević, Darko Meter 

ODSUTNI VIJEĆNICI: Željko Lehpamer, Dalibor Puš (opravdano), Ivana Škrnički Lukić 

(opravdano), Vinka Bokorni (opravdano) 

OSTALI NAZOČNI: Tomislav Bračun – općinski načelnik, Maja Pintarić – pročelnica, Jadranka 

Juršik – stručna suradnica 

ZAPISNIČAR: Maja Pintarić 

Predsjedavajući na sjednici, predsjednik Općinskog vijeća Franjo Kraljik, pozdravlja nazočne, otvara 

24. sjednicu Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica, vrši prozivku vijećnika te konstatira da je 

sjednici od 10 (deset) vijećnika nazočno 6 (šest) te da se sve odluke mogu pravovaljano donijeti. 

Zatim predlaže dnevni red iz saziva te pita nazočne vijećnike da li netko ima kakav prijedlog za 

dopunu. Dopune nije bilo. 

Nakon provedenog glasanja po prisutnima, sa 6 glasova „za“ prihvaćen je dnevni red iz 

saziva. 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Izvješće o prestanku mirovanja mandata članici Općinskog vijeća i prestanku obnašanja 

dužnosti zamjenika članice Općinskog vijeća (Obavijest i Odluka u prilogu) – usvaja se na 

znanje 

2. Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice Općinskog vijeća održane 27.03.2024. godine – u prilogu 

3. Aktualnih pola sata 

4. Usvajanje Pravilnika o provođenju postupka jednostavne nabave – u prilogu 

5. Usvajanje Odluke o komunalnim djelatnostima – u prilogu 

6. Usvajanje Odluke o komunalnim djelatnostima koje se mogu obavljati na temelju koncesije – 

u prilogu 

7. Usvajanje Odluke o određivanju komunalnih djelatnosti koje se mogu obavljati na temelju 

pisanog ugovora – u prilogu 

8. Usvajanje Izmjene Odluke o davanju suglasnosti na izmjenu visine sufinanciranja troškova 

boravka djece u dječjem vrtiću – u prilogu 

9. Usvajanje Izmjene Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Nova Bukovica za 2024.g. – u prilogu 

10. Usvajanje Godišnjeg izvješća o izvršenju Proračuna Općine Nova Bukovica za 2023.g. – u 

prilogu 

11. Usvajanje Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023.g. – u 

prilogu 

12. Usvajanje Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2023.g. – u prilogu 

13. Usvajanje Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023.g. – u 

prilogu 
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TOČKA 1. Izvješće o prestanku mirovanja mandata članici Općinskog vijeća i prestanku 

obnašanja dužnosti zamjenika članice Općinskog vijeća 

Mandatna komisija pročitala je predmetno Izvješće i dala prijedlog Odluke na usvajanje. Daljnje 

rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 6 glasova „za“  donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvajaju se Izvješće i Odluka o prestanku mirovanja mandata članici Općinskog vijeća i 

prestanku obnašanja dužnosti zamjenika članice Općinskog vijeća 

 

TOČKA 2. Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice Općinskog vijeća održane 27.03.2024. godine 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 6 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Zapisnik sa 23. sjednice Općinskog vijeća održane 27.03.2024. godine 

 

TOČKA 3. Aktualnih pola sata 

 

Darko Meter – kaže kako prima žalbe od mještana da prilikom košnje groblja razbaca se puno trave po 

spomenicima, trebalo mi se malo povest reda oko čistoće spomenika, redovi groblja su u vrlo lošem 

stanju, do nekih spomenika teško je i doći; 

Tomislav Bračun – odgovara da su neki grobovi tamo i stotinu godina stari, ne možemo raditi stazu na 

groblju kada se od početka spomenici nisu postavljali kako trebaju, druga opcija za košnju trave osim 

trimera ne postoji na takvom terenu, a svatko neka dođe na groblje pa svoj spomenik neka očisti; 

Franjo Kraljik – eventualno rješenje bi bilo da se zaposli još netko pa da za komunalnim radnicima 

očisti i spomenike, ali općina nema takvih financijskih mogućnosti, možda da se objavi obavijest o 

košnji pojedinog groblja pa da mještani znaju da dođu očistit; Predlaže da se uz ogradu napravi staza 

da se lakše dođe do druge strane groblja sa kolicima; 

Tomislav Bračun – odgovara da je općina trenutno u provođenju projekta izgradnje parkirališta na 

mjesnom katoličkom groblju u Novoj Bukovici. S tim projektom će se riješiti problem vožnje kolica 

na drugu stranu groblja i problem parkinga velikog broja automobila; 

Darko Meter – pita kada će se otvoriti vrtić, jesmo dobili sve potrebne dozvole za rad; 

Tomislav Bračun – odgovara da vrtić ima sve potrebne dozvole za rad, idući tjedan sastaje se Upravno 

vijeće vrtića koje će donijeti sve potrebne odluke i pravilnike, a nakon toga se raspisuju natječaji i 

upisi djece u dječji vrtić. Kroz srpanj i kolovoz očekujemo da će se sve riješiti te da će vrtić početi s 

radom 1.9.; 

Jelena Đuričić – pita kako napreduje projekt širokopojasnog interneta i za što su nosači za struju iz 

HEP-a što su dovezli u selo Donja Bukovica; 

Tomislav Bračun – odgovara da projekt širokopojasnog interneta ne napreduje kako bi trebao, 

izvođači radova su dosta nespretni i neodgovorni prema istome, a veliki su troškovi općina koji se 

moraju podmiriti. Nadamo se da će se to uspjeti do kraja realizirati da na kraju ne bi financijski trošak 

bio još veći. Što se tiče HEP-a, tražili su općinu posebne uvjete za postavljanje betonskih bandera kroz 

selo. 
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Darko Meter – pita što se  radi po pitanju prostorija za potrebe udruge UHBDDR-a, prostorija gdje se 

sad udruga nalazi je mala; 

Franjo Kraljik – odgovara da je on već razgovarao sa načelnikom u vezi toga i dogovarali smo 

sastanak, udruzi bi najbolje odgovarale podrumske prostorije općine odnosno prostorije udruge 

informatičara. 

Tomislav Bračun – odgovara da je već pričao sa Franjom da podrumske prostorije nemaju uvjete za 

rad udruge, nisu adekvatne za okupljanje (nemaju wc). Ugovor o korištenju nekretnine zgrade stare 

ambulante je potpisan na 5 godina i ako udruga želi tu ambulantu mogu dobiti na korištenje. Staru 

ambulantu koristila je i udruga hrvatskih branitelja liječenih od PTSP-a (iako tada nije bio potpisan 

ugovor o korištenju), zgrada nije u lošem stanju i uz malo volje i truda lijepo bi se uredila. 

Franjo Kraljik – govori kako se UHBDDR Nova Bukovica organizirati turnir u srpnju, organizirati će 

se akcija sređivanja doma i okolo doma i također predlaže da se postavi nadstrešnica nad vanjske 

stepenice na stražnjem dijelu zgrade kako ne bi više pločice pucale tijekom zime. 

Anica Milosavljević – podsjeća kako je raspisan Javni poziv za dodjelu javnih priznanja Općine Nova 

Bukovica i da rok slanje zamolbi je 5.7.; 

Franjo Kraljik i Tomislav Bračun – govore kako su nezadovoljni ne dolascima pojedinih vijećnika na 

sjednice vijeća, a istovremeno su odabrani od mještana za zastupanje u vijeću i dobivaju mjesečnu 

naknadu; 

Tomislav Bračun – govori kako bi bilo dobro da ako je vijećnik protiv neke odluke ili suzdržan da 

objasni razloge zbog čega je tako;  

Maja Pintarić – predlaže da se napravi prijedlog izmjene odluke o visini naknade članovima općinskog 

vijeća u kojoj će naknadu dobiti samo oni vijećnici koji prisustvuju sjednici općinskog vijeća umjesto 

mjesečne naknade koju trenutno svi dobivaju. 

Vijećnici se nisu složili da se napravi prijedlog odluke o visini naknade članovima općinskog vijeća. 

 

Daljnje rasprave nije bilo. 

 

TOČKA 4. Usvajanje Pravilnika o provođenju postupka jednostavne nabave 

 
Maja Pintarić – objašnjava da je promjenom kune u euro došlo do promjene pragova u provođenju 

postupka jednostavne nabave, usklađujemo se sa zakonom. 

Daljnje  rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 5 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Pravilnik o provođenju postupka jednostavne nabave. 

 

TOČKA 5. Usvajanje Odluke o komunalnim djelatnostima 

 

Maja Pintarić objašnjava prema dostavljenom prijedlogu Odluke. 

Daljnje rasprave nije bilo. 
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Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 5 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o komunalnim djelatnostima. 

 

TOČKA 6. Usvajanje Odluke o komunalnim djelatnostima koje se mogu obavljati na temelju 

koncesije 

 
Maja Pintarić objašnjava prema dostavljenom prijedlogu Odluke, odnosno briše se dio što se odnosi na 

održavanje javne rasvjete. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 5 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o komunalnim djelatnostima koje se mogu obavljati na temelju koncesije. 

 

TOČKA 7. Usvajanje Odluke o određivanju komunalnih djelatnosti koje se mogu obavljati na 

temelju pisanog ugovora 

Maja Pintarić objašnjava prema dostavljenom prijedlogu Odluke, odnosno dodaje se dio koji se odnosi 

na održavanje javne rasvjete. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 5 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o komunalnim djelatnostima koje se mogu obavljati na temelju pisanog 

ugovora. 

 

TOČKA 8. Usvajanje Izmjene Odluke o davanju suglasnosti na izmjenu visine sufinanciranja 

troškova boravka djece u dječjem vrtiću 

Tomislav Bračun – objašnjava da je Dječji vrtić Suncokret Slatina donio zahtjev za sufinanciranje 

vrtića u iznosu umanjenom oko 2.000,00 eura za razdoblje srpanj i kolovoz zbog ljeta, manje je djece 

prisutno u vrtiću zbog godišnjih odmora, manje režijskih troškova itd. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 6 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Izmjena Odluke o davanju suglasnosti na izmjenu visine sufinanciranja troškova 

boravka djece u dječjem vrtiću. 
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TOČKA 9. Usvajanje Izmjene Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih 

stranaka zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Nova Bukovica za 2024.g. 

Maja Pintarić - objašnjava da je ovdje došlo do izmjene zbog prestanka mirovanja mandata u vijeću 

Vinki Bokorni, a isto tako prestanka obnašanja dužnosti zamjenika članice Leonardu Marušiću. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 6 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Izmjena Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Nova Bukovica za 2024.g. 

TOČKA 10. Usvajanje Godišnjeg izvješća o izvršenju Proračuna Općine Nova Bukovica za 

2023.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 5 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Ne usvaja se Godišnje izvješće o izvršenju Proračuna Općine Nova Bukovica za 2023.g. 

TOČKA 11. Usvajanje Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2023.g. 

Darko Meter – zanima ga kako je raspoređeno gorivo i ulje za traktore, odnosno traži pojašnjenje zašto 

na više mjesta se nalazi iznos za isto; 

Jadranka Juršik – odgovara da je ukupni trošak goriva raspodijeljen po programima. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 5 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023.g. 

TOČKA 12. Usvajanje Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2023.g. 

Darko Meter – zanima ga za što je potrošen iznos za izgradnju pješačke staze u Breziku; 

Jadranka Juršik – odgovara da je novac potrošen na dokumentaciju, još se nije krenulo u izgradnju; 

Franjo Kraljik – ukazuje i na dovršetak pješačke staze do autobusne stanice u Miljevcima, i isto tako 

ukazuje na što hitniju izgradnju pješačke staze kroz Brezik jer ravna je cesta, ima puno automobila, a 

pješaci moraju hodati po cesti. 
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Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 5 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 

2023.g. 

TOČKA 13. Usvajanje Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 

2023.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 5 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023.g.  

 

Sjednica je završila s radom u 18,00 sati. 

 

ZAPISNIČAR                       PREDSJEDNIK  

       OPĆINSKOG VIJEĆA        

 Maja Pintarić, mag.oec.    Franjo Kraljik 


